
Fråga från Johan Elfver (M) till Hanna Svensson (S)

I den senaste rankingen av det lokala företagsklimatet, som Svenskt Näringsliv genomför, 
kom Ekerö kommun precis över gränsen till ett godkänt resultat. Ett av de 
förbättringsområden som identifieras av undersökningen är dialogen mellan kommunens 
företagare och beslutsfattare. 

Det finns många företag och företagare på Ekerö. Men Svenskt Näringslivs senaste 
ranking visar att Ekerö är långtifrån att bli ”en av Sveriges mest företagsvänliga 
kommuner” som kommunens näringslivsstrategi anger. I ljuset av detta framstår styrets 
tidigare beslut att lägga ned Näringslivsrådet som synnerligen förhastat, för att inte säga 
skadligt för kommunens företagare.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Anser du som KSO så här med facit i hand att det var ett bra beslut av er i styret att lägga 
ner Ekerös Näringlivsråd?


